<u>與神相交</u> Fellowship with God

引言:

你與神的關係如何?

Introduction:

How is your relationship with God?

- ³我們將所看見、所聽見的傳給你們,使你們與我們相交; 我們乃是與父並他兒子耶穌基督相交的。⁴我們將這些話 寫給你們,使你們的<mark>喜樂充足</mark>。
- ³ We proclaim to you what we have seen and heard, so that you also may have fellowship with us. And our fellowship is with the Father and with his Son, Jesus Christ. ⁴ We write this to make our joy complete.

(I) 與神相交的方式內容 Methods and contents of fellowship with God

約翰福音 John 4:24

"神是個靈,所以拜他的必須用心靈和誠實拜他。

God is spirit, and his worshipers must worship in the Spirit and in truth.

帖撒羅尼迦前書 1 Thessalonians 5:16-18

16要常常喜樂, 17 不住地禱告, 18 凡事謝恩, 因為這是神在基督耶穌裡向你們所定的旨意。

Rejoice always, pray continually, give thanks in all circumstances; for this is God's will for you in Christ Jesus.

詩篇 Psalm 46:10a

你們要休息,要知道我是神!

Be still, and know that I am God..."

詩篇Psalm 119:11

"我將你的話藏在心裡,免得我得罪你。

I have hidden your word in my heart that I might not sin against you."

詩篇Psalm 119:105

"你的話是我腳前的燈,是我路上的光。 Your word is a lamp for my feet, a light on my path."

(II) 與神相交的必要元素 Necessary elements for fellowship with God

(A) 敬畏神 Fear God

(B) 敬愛神 Love God

(A) 敬畏神 Fear God:

箴言 Proverbs 1:7

敬畏耶和華是知識的開端,愚妄人藐視智慧和訓誨。 The fear of the Lord is the beginning of knowledge, but fools despise wisdom and instruction.

箴言Proverbs 9:10

敬畏耶和華是智慧的開端,認識至聖者便是聰明。 The fear of the Lord is the beginning of wisdom, and knowledge of the Holy One is understanding.

(B) 敬愛神 Love God:

哥林多前書 1 Corinthians 8:3 若有人愛神,這人乃是神所知道的。 But whoever loves God is known by God.

雅各書James 4:8a

你們親近神,神就必親近你們。

God will come close to you if you come close to him.

(III) 與神相交的必要條件

Necessary conditions for fellowship with God

5 神就是光,在他毫無黑暗,這是我們從主所聽見又報給你們的信息。6 我們若說是與神相交,卻仍在黑暗裡行,就是說謊話,不行真理了。7 我們若在光明中行,如同神在光明中,就彼此相交,他兒子耶穌的血也洗淨我們一切的罪。

⁵ This is the message we have heard from him and declare to you: God is light; in him there is no darkness at all. ⁶ If we claim to have fellowship with him and yet walk in the darkness, we lie and do not live out the truth. ⁷ But if we walk in the light, as he is in the light, we have fellowship with one another, and the blood of Jesus, his Son, purifies us from all sin.

- ⁸ 我們若說自己無罪,便是自欺,真理不在我們心裡了。⁹ 我們若認自己的罪,神是信實的,是公義的,必要赦免我們的罪,洗淨我們一切的不義。¹⁰ 我們若說自己沒有犯過罪,便是以神為說謊的,他的道也不在我們心裡了。
- ⁸ If we claim to be without sin, we deceive ourselves and the truth is not in us. ⁹ If we confess our sins, he is faithful and just and will forgive us our sins and purify us from all unrighteousness. ¹⁰ If we claim we have not sinned, we make him out to be a liar and his word is not in us.

結論:

願聖靈幫助我們誠心的愛與敬畏聖潔慈愛全能的神。願 我們歡喜地在神的真光下生活、好使我們能在每日的生活中享受 神與我們相交的喜樂、並活出我們美好燦爛的生命來彰顯神的恩 典與榮耀。

Conclusion:

May the Holy Spirit help us to sincerely love and fear the holy, loving and almighty God. May we live happily under the true light of God, so that we can enjoy the joy of God's fellowship with us in our daily lives, and live our beautiful and splendid lives to reveal God's grace and glory.

For Your mercy never fails me
All my days, I've been held in Your hands
From the moment that I wake up
Until I lay my head
Oh, I will sing of the goodness of God

我愛你主 你的憐憫永不改變 每一天 你的恩手扶持我 清晨當我睜開雙眼 一直到我躺臥 我要歌唱 神的良善慈愛 All my life You have been faithful
All my life You have been so, so good
With every breath that I am able
Oh, I will sing of the goodness of God

我一生你對我信實 我一生你是何等慈爱 我生命中的每個氣息 要歌唱 神的良善慈爱 你的話語 領我經過水火試煉

nǐ de huà yǔ lǐng wǒ jīng guò shuǐ huǒ shì liàn

黑暗深夜 無人像你陪伴我

hēi àn shēn yè wú rén xiàng nǐ péi bàn wǒ

我知你是我天父 你是我的良友

wǒ zhī nǐ shì wǒ tiān fù nǐ shì wǒ de liáng yǒu

一生活在 神的良善慈爱

yī shēng huó zài shén de liáng shàn cí ài

I love Your voice
You have led me through the fire
In the darkest night
You are close like no other
I've known You as a Father
I've known You as a Friend
And I have lived in the goodness of God

我一生你對我信實

wǒ yī shēng nǐ duì wǒ xìn shí

我一生你是何等慈爱

wǒ yī shēng nǐ shì hé děng cí ài

我生命中的每個氣息

wǒ shēng mìng zhòng dì měi gè qì xī

要歌唱 神的良善慈爱

yāo gē chàng shén de liáng shàn cí ài

All my life You have been faithful
All my life You have been so, so good
With every breath that I am able
Oh, I will sing of the goodness of God

Your goodness is running after It's running after me Your goodness is running after It's running after me

你良善永跟著我 緊緊跟隨著我你良善永跟著我 緊緊跟隨著我

With my life laid down
I'm surrendered now
I give You everything
Your goodness is running after
It's running after me

我放下自己 我降伏於你 獻上我全所有你良善永跟著我 緊緊跟隨著我

Your goodness is running after It's running after me Your goodness is running after It's running after me

你良善永跟著我 緊緊跟隨著我你良善永跟著我 緊緊跟隨著我

With my life laid down
I'm surrendered now
I give You everything
Your goodness is running after
It's running after me

我放下自己 我降伏於你 獻上我全所有你良善永跟著我 緊緊跟隨著我

All my life You have been faithful
All my life You have been so, so good
With every breath that I am able
Oh, I will sing of the goodness of God

我一生你對我信實 我一生你是何等慈爱 我生命中的每個氣息 要歌唱 神的良善慈爱

祝 福 Benediction

願耶和華賜福給你、保護你。 The LORD bless you and keep you

願耶和華使他的臉光照你、賜恩給你。 the LORD make his face shine upon you and be gracious to you;

願耶和華向你仰臉、賜你平安。 the LORD turn his face toward you and give you peace. 基督在上 基督在旁 jī dū zài páng 基督在內 不斷引領 bù duàn yǐn lǐng 基督在後 jī dū zài hòu yòu zài qián 我所愛 生命 主宰 wǒ suǒ ài shēng mìng zhǔ zǎi

Christ above us Christ beside us
Christ within us Ever guiding
Christ behind us Christ before
Christ our love our life our Lord

Christ above us Christ beside us
Christ within us Ever guiding
Christ behind us Christ before
Christ our love our life our Lord

基督在上 基督在旁 基督在內 不斷引領 基督在後 又在前 我所愛 生命 主宰